

2023-11-15

DeKalb ကောင်တီပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့သည် 2024 အတွက် စာရင်းစစ်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များကိုရှာဖွေသည်။

(Stone Mountain, GA) – DeKalb ကောင်တီ ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့သည် ၎င်း၏ 2024 စာရင်းစစ်ကော်မတီအတွက် လျှောက်လွှာများကို ယခု လက်ခံနေပါသည်။ ဤအရေးကြီးသော ကော်မတီသည် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း၏ ဘဏ္ဍာရေး ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ကြီးကြပ်ပြီး ပွင့်လင်းမြင်သာမှုနှင့် ထိရောက်သော ဘဏ္ဍာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုကို သေချာစေပါသည်။

ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များသည် ဘဏ္ဍာရေးအစီရင်ခံခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များကို ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း၊ စာရင်းစစ်ခြင်း၊ ဌာနတွင်းထိန်းချုပ်မှုများနှင့် သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လိုက်နာခြင်းတွင် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်သည့် ခရိုင်ပြည်တွင်းစာရင်းစစ်နှင့် လိုက်နာရေးရုံးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ ဤအခန်းကဏ္ဍသည် ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော လိမ်လည်မှု၊ သုံးဖြန်းမှု နှင့် အလွဲသုံးစားပြုမှု ပြဿနာများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ် သောကြောင့် ခရိုင်၏ဘဏ္ဍာရေး ခိုင်မာမှုကို အကာအကွယ်ပေးသည်။

စံပြုလျှောက်ထားသူများသည် စီမံခန့်ခွဲမှု၊ ဘဏ္ဍာရေး၊ စာရင်းကိုင် သို့မဟုတ် စာရင်းစစ်ဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံရှိသင့်သည် သို့မဟုတ် ကော်မတီ၏ ရည်မှန်းချက်များကို ပံ့ပိုးပေးသည့် အခြားသက်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှု ရှိသင့်သည်။ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့သည် အမြင့်ဆုံးဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာတာဝန်ယူမှုနှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း၏ဝန်ဆောင်မှုစံနှုန်းများကို လိုက်နာရန် ကတိကဝတ်ပြုသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များကို ရှာဖွေသည်။

ကော်မတီအား ခန့်အပ်မှုသည် တစ်နှစ်တာ သက်တမ်းအတွက်ဖြစ်ပြီး နောက်ထပ် သက်တမ်း နှစ်ခုအထိ ပြန်လည်အရွေးခံနိုင်ခြေရှိသည်။ စာရင်းစစ်ကော်မတီ ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်းအကြံပေးများအဖြစ် ထမ်းဆောင်ရန် စိတ်ပါဝင်စားသော DeKalb ကောင်တီတွင် နေထိုင်သူများသည် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ စိတ်ဝင်စားသည့်စာနှင့် လျှောက်လွှာများကို communityadvisor@dekalbschoolsga.org သို့ ဒီဇင်ဘာ 13 ရက်၊ 2023 ခုနှစ်၊ ညနေ 5 နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး တင်ပြသင့်ပါသည်။

ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့သည် လျှောက်လွှာများကို ဒီဇင်ဘာလတွင် ပြန်လည် သုံးသပ်မည်ဖြစ်ပြီး ဇန်နဝါရီလတွင် မဲအများစုဖြင့် မဲပေးခြင်းမရှိသည့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း အကြံပေး နှစ်ဦးမှ သုံးဦးကို ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။

ဤစဦးဆောင်ရွက်လှုပ်ရှားမှုသည် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုနှင့် ပညာရေး အုပ်ချုပ်ရေးတွင် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း၏ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုအတွက် ဘုတ်အဖွဲ့၏ ကတိကဝတ်ကို ထင်ဟပ်စေသည်။ နောက်ထပ်သောအချက်အလက်များအတွက် သို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့၏ မူပေါ်လစီ BBC အပြည့်အစုံကို ကြည့်ရှုရန် - ဘုတ်အဖွဲ့ ကော်မတီများ (Board Committees)၊ [ဤနေရာ \(HERE\)တွင်နှိပ်ပါ။](#)